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Interpelacja

w sprawie W sprawie parkingów wielopoziomowych

Szanowny Panie Prezydencie

Szanowny Panie Prezydencie, uprzejmie proszę o podjęcie działań w
zakresie wskazania miejsc w Poznaniu, w których będą mogły zostać
wybudowane parkingi wielopoziomowe. Niedawno w życie wszedł miejscowy
plan zagospodarowania przestrzennego dotyczący osiedla Rzeczypospolitej
gdzie miejsce na taki parking zostało wskazane. O potrzebach parkingowytch
miasta nie trzeba się rozwodzić, zależy nam wszystkim aby nie musiały auta
parkować "dziko" na ulicach. Wiemy, że rozmowy technologiczne dotyczące
budowy parkingów w Poznaniu toczyły się ok 4 lata temu. Czy w związku z
tymi rozmowami podjęte zostały już jakieś działania? Jeśli nie to proszę o ich
podjęcie. Z poważaniem

Z poważaniem
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